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Богапов Г. 

Володимир Павлович: «Інститут ядерних досліджень супроводжує 

всі українські реактори» 

Ядерні реактори треба не зупиняти, а відновлювати й будувати, 

розробляючи і освоюючи при цьому нові технології   (ZN.UA). 

В Україні сьогодні на чотирьох атомних електростанціях працюють 15 

енергоблоків – ядерних реакторів, які забезпечують половину потреб країни в 

електроенергії. Відмахнутися від такого потенціалу й перейти на інші 

технології аж ніяк не можна. Швидше, навпаки: треба плекати нашу ядерну 

енергетику, тим більше що Україна має і чималий науковий потенціал у цій 

галузі. Тим часом не можна забувати про Чорнобильську катастрофу та її 

наслідки <…> Про правду Чорнобиля, про безпеку АЕС і ядерні відходи, а 

також про перспективні технології в атомній енергетиці випусковий редактор 

онлайн-версії тижневика «Дзеркало тижня», керівник порталу HiTech.Expert 

Герман Богапов говорить з провідним науковим співробітником Інституту 

ядерних досліджень, доктором фізико-математичних наук Володимиром 

Павловичем.   
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